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H o t e l o v á  a k a d é m i a , J u ž n á  t r i e d a  1 0 , K o š i c e 
 
 

Zápisnica č. 13 

 

zo zasadnutia Rady školy pri Hotelovej akadémii, 
 

Južná trieda 10, Košice, ktoré sa konalo dňa 21 . 10. 2019 
 
 
 
 
 
 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

PROGRAM: 

 

 

1. Oboznámenie o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 

2018/2019 (po opravných, komisionálnych skúškach, po opravnom termíne MS), otvorenie 

nových odborov 

2. Schválenie Hodnotiacej správy za šk. rok 2018/2019 

3. Oboznámenie o úpravách v ŠkVP, učebných plánoch, počty žiakov v šk. roku 2019/2020 

4. Prerokovanie plánu práce školy na šk. rok 2019/2020 a informácia o pedagogicko-

organizačnom, personálnom a materiálnom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu 

v šk. roku 2019/2020  

5. Rôzne 

6. Uznesenie a záver 
 
 
 

Zasadnutie rady školy otvoril predseda rady školy Ing. Rastislav Batromij a skonštatoval, že všetky 

úlohy z uznesenia predchádzajúceho zasadnutia sú splnené. 
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H o t e l o v á  a k a d é m i a , J u ž n á  t r i e d a  1 0 , K o š i c e 
 
 

 

K bodu č. 1 
 

Zástupkyňa riaditeľa školy predniesla rade školy správu o výchovno-vzdelávacej činnosti a jej 

výsledkoch za  šk. rok 2018/2019 na základe analýzy vedenia školy. Poukázala na prospech jednotlivých 

tried, dochádzku žiakov – počet ospravedlnených a neospravedlnených hodín, opatrenia k dochádzke 

a prospechu. Hodnotila projektovú činnosť, krúžkovú činnosť, maturitnú skúšku 2019. Analýza bola 

poskytnutá všetkým členom rady školy k nahliadnutiu. 

Vyzdvihla naplnenie edukačných cieľov v teoretickom aj praktickom vyučovaní, aspekty 

v ktorých vidí rezervy na zlepšenie v tomto školskom roku. 

 

K bodu č. 2 
 
 Predseda rady školy predniesol členom Hodnotiacu správu za šk. rok 2018/2019, poskytol 

členom rady školy pracovné materiály zo spomínanej správy. Následne rada školy Hodnotiacu správu 

schválila jednohlasne. 
 
 

K bodu č. 3 

  

Predseda rady školy predniesol rade školy šk. vzdelávacie programy všetkých študijných a 

učebných odborov, ktoré sú otvorené v šk. r. 2019/2020. Zvýraznil zmeny, ktorými sa zmenili pôvodné 

rámcové učebné plány. Rada školy vyjadrila súhlas s ŠkVP tak, ako boli prednesené. 

Predseda rady školy informoval o otvorení odborov v duálnom vzdelávaní a otvorení nových 

odborov od šk. roka 2019/2020. Jedná sa o odbor zo skupiny Potravinárstvo, odbor: Podnikanie 

v potravinárstve. 

 
 

K bodu č. 4 
 

Rada školy prerokovala plán práce školy na šk. rok 2019/2020 s informáciou o pedagogicko-

organizačnom, personálnom a materiálnom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu v šk. roku 

2019/2020. Plán práce školy na šk. rok 2019/2020 bol poskytnutý k nahliadnutiu všetkým členom rady 

školy v písomnej podobe. 
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K bodu č. 5 

 
V tomto bode vedenie školy informovalo o poklese žiakov v šk. roku 2019/2020 v odbore 

hotelová akadémia, o organizačných zmenách po personálnej stránke – pokles stavu pedagogických 

zamestnancov. Vyjadril sa k vyučovacím predmetom, ktorých vyučujúci vyučujú len na čiastočný 

úväzok. Jedná sa o predmety TSV, FRJ a NEJ.  

Zástupkyňa riaditeľa školy informovala radu školy o rekonštrukcii priestorov školy 

realizovaných z vlastných finančných zdrojov a zo zdrojov poskytnutých Radou rodičov pri Hotelovej 

akadémii počas mesiacov júl – august 2019, požiadavkách, ktoré plánuje predniesť Úradu KSK. 

  Rada školy sa zaoberala znižujúcim sa počtom žiakov, ktorých škola môže prijať v študijnom 

odbore hotelová akadémia napriek zvyšujúcemu sa trendu uchádzačov o tento odbor v posledných 

rokoch. Po prednesení návrhu na plánovaný počet prijatých žiakov v šk. r. 2020/2021 sa rada školy 

zhodla na potrebe navýšenia počtu žiakov v študijnom odbore hotelová akadémia na základe 

zvyšujúceho sa záujmu o tento odbor aj so zohľadnením faktu, že uplatnenie absolventov tohto 

odboru je v praxi viac ako 90%. 

Rada školy mala aj k dispozícii porovnanie záujmu žiakov 9. ročníka ZŠ a počet prijatých žiakov 

z okolitých samosprávnych krajov za posledné 3 roky v študijnom odbore hotelová akadémia. Pri 

porovnaní členovia rady školy poukázali na diferencie vo vyššie uvedených počtoch porovnania. Rada 

školy vyjadrila potrebu intervencie vedenia školy na Úrade KSK o navýšenie počtu žiakov v študijnom 

odbore hotelová akadémia pre šk. rok 2020/2021. 
 
 

K bodu č. 6 

 

UZNESENIE 
 

Rada školy pri Hotelovej akadémii, Južná trieda 10, Košice: 
 

Berie na vedomie: 
 

a. Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti za šk. rok 2018/2019, 

b. Požiadavky školy na Úrad KSK, 

c. Personálne zmeny v hlavnej a podnikateľskej činnosti, 

d. Informáciu o poklese žiakov v šk. roku 2019/2020 a otvorenie nových 

odborov, 

e. Návrh vedenia školy na plánovaný počet prijatých žiakov v jednotlivých 

študijných a učebných odboroch. 

 

 

 

 

 

 

 

 



4 

 

Schvaľuje: 

a. Hodnotiacu správu za šk. rok 2018/2019 

b. ŠkVP všetkých študijných a učebných odborov, ktoré sú otvorené v šk. r. 

2019/2020, 

c. Plán práce školy na šk. rok 2019/2020 s informáciou o pedagogicko-

organizačnom, personálnom a materiálnom zabezpečení výchovno-

vzdelávacieho procesu v šk. roku 2018/2019 

ZA: 7   PROTI: 0   ZDRŽALO SA: 0 

 

Košice 22. 10. 2019 
 

Zapísala: MVDr. Anna Karnižová 
Overil: Ing. Rastislav Batromij 
 
 
        Ing. Rastislav Batromij 
                  predseda RŠ 


